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Andris – Sveiki.Zvejniekciemā, pārrak

Sveiki.
Zvejniekciemā, pārraktajās ielās notika seguma apstrāde ar pretputekļu līdzekli, izņemot
Celtnieku ielu, kāds tam būtu skaidrojums? Un kad tiks atjaunots asfalta segums uz
Ganību ielas. Pirms seguma apstrādes tur varēja vismaz greideri palaist, esošā kvalitāte ir
drausmīga.


